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KAŞ BELEDİYE MECLİSİ
01.04.2022 TARİHLİ NİSAN AYI MECLİS TOPLANTISI TUTANAĞI

MECLİS BAŞKANI                               : Mutlu ULUTAŞ 

MECLİS KATİPLERİ                           : Hasan TOKER,Muzaffer GÖKÇUL
BİRLEŞİM : 1
OTURUM   : 1

TOPLANTIYA KATILAN UYELER
Salih USTA,Hasan TOKER,Mehmet KOÇYİĞİT, Uğur ÇIRALI,   Hüseyin SERTÇELİK, Nihat UÇAR, Muhammer  ÇETİNER, Fırat DEMİRCİ, Mazen
ARICAN,Tevfik TANER,Ali ARITURK,Ayşe GUMUŞ,Meral ÇİYAN ŞENERDİ,Özgür ALPER,Hasan ÖNCU,Cemil TUFAN,Halil ARIKAN,Ahmet
ARITURK,Hüseyin BALYA,İsmail KAVCAR,Muzaffer GÖKÇUL Mustafa BASKAK,Şükrü KOÇAK

TOPLANTIYA KATILMAYAN UYELER
Ali BEKİK,Abdullah HAMARAT

TOPLANTI TARİHİ                     : 01.04.2022
TOPLANTI SAATİ                       : 14.00

2022 YILI NİSAN AYI MECLİS TOPLANTISININ BİRİNCİ BİRLEŞİMİNİN BİRİNCİ OTURUMU
        5393 Sayılı Belediye Kanununun 20.maddesi gereğince Belediye Meclis üyelerine 28/03/2022  tarihinde E.26285 sayılı gündemle toplantı çağrısı yapılmış
olup, çağrıya binaen Belediye Meclisi 01.04.2022 tarihinde Cuma günü saat 14.00’de Belediye Meclisi toplantı salonunda Meclis Başkan Mutlu ULUTAŞ’ın
Başkanlığında Meclis Uyelerinin katılımlarıyla toplandı. 5393 Sayılı Belediye Kanununun 22.maddesi gereği ve Belediye Meclisi Çalışma Yönetmeliğinin
16.maddesi gereğince 02.03.2022 tarihinde Mart ayı meclis toplantısında alınan meclis toplantı tutanağı üyelere dağıtıldı. Herhangi bir maddi hatanın olmadığı
anlaşıldı. Meclis Başkanı, Belediye Meclisi Çalışma Yönetmeliğinin 11.maddesi gereğince meclis üyelerine gündeme ilave olarak eklenmesi istenilen bir konunun
olup olmadığını sordu. Meclis üyeleri tarafından ek gündem maddesi olarak görüşülmesini istedikleri bir konunun sunulmaması üzerine gündem maddelerinin
görüşülmesine geçildi.
        Meclis Başkanı Mutlu ULUTAŞ  “Çok değerli Meclis Uyelerimiz, çok kıymetli misafirlerimiz, Nisan ayı meclis toplantımız hayırlara vesile olsun. Bugün
bizlere ulaşan 2 adet dilekçemiz var. Meclis üyelerimizden Ali BEKİK ve Abdullah HAMARAT'ın izin dilekçeleri. İzin dilekçelerini aldık. Meclis üyelerimizin izinli
sayılmalarını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler oy birliği ile kabul edilmiştir. Değerli Meclis üyelerimiz, Nisan ayı tabi aynı zamanda sizlerinde
bildiği üzere seçilmemizin 3. yıl dönümü vakitler hızlı geçip gidiyor. Tabi dünyayı etkisi altına alan pandemi , bunun yanı sıra ülkemizde yaşanan pandemi süreci
ile ilgili yaşanan bir takım sıkıntılar ve aksaklıklar  derken 3 yıl hızlı bir şekilde geçiverdi. Tabi bu 3 yıl da Kaş Belediyesi olarak pandemiye ve bir çok yaşanılan
sıkıntılı süreçlere rağmen hizmetlerimizi aksatmadan yaptık, yapmaya da devam ediyoruz. Biraz sonra toplantı salonunda arkadaşlarımızda hazırlık yapmışlar
2021 yılına ait yapılmış hizmetler ve faaliyetlerimiz bir dizi sunumla sizlere gösterilecek, izletilecek. İlçe belediyesi olarak 54 mahallemizde ciddi işler ortaya
koyuyoruz. Bu anlamda ben bize destek olan bütün Meclis üyelerimize, bütün belediye çalışanlarımıza, memurundan, işçisine, mühendisine ve müdürüne kadar
herkese teşekkür ediyorum.
        Bugün aynı zamanda ilk teravih namazımızı eda edeceğiz. Bu vesile ile Ramazan ayının da mübarek olmasını, sizlere ve tüm İslam alemine, ülkemize,
milletimize sağlık ve sıhhat getirmesini, ayrıca dünyadaki  şu an devam eden savaş durumunun ortadan kalkmasına vesile olmasını ve ülkemizin, milletimizin
sağlıkla, sıhhatle geleceğe doğru yürümesini temenni ediyorum. Bu duygu ve düşüncelerimizle Nisan ayı meclis toplantımızın da hayırlara vesile olmasını
diliyorum.
        Değerli Meclis Uyelerimiz ben geçtiğimiz hafta Ankara'daydım. Burada Tarım ve Orman Bakanımız, Milli Eğitim Bakanımızla görüştük. Milli Eğitim
Bakanımızla, biliyorsunuz  Gömbe Mahallemizde bir hayırseverimizin yaptırmış olduğu okul var. Bu okul içinde salonu ile birlikte üst düzey yurt olarak
kalınabilecek durumda değerlendirilmek üzere hazırlanmış. Bu okulumuzun Sosyal Bilimler Lisesi olarak açılmasını biz talep ettik. Fakat yeni bir Sosyal Bilimler
Lisesi bundan sonra açılmadığı  Bakanımız tarafından bize iletildi. Dolayısıyla bu okulumuzu sınavlı Anadolu Lisesi olarak eğitim  öğretime alınması noktasında
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kanaatlerini bize Sayın Bakanımız bildirdi. Dolayısıyla da bu süreç şu anda başlatıldı inşallah sınavlı Anadolu Lisesi olarak orası eğitim  öğretime kazandırılacak.
Bunun çalışmaları başladı. Bunun yanında Kalkan Mahallemizde merkezde bir okulumuz var, meslek lisemiz var. Bu meslek lisesininde sosyal ve kültürel amaçlı
kullanılması ile ilgili talebimiz vardı yeni bir okul yapılması kaydıyla. Özellikle okullar bölgesine böyle bir okulun belediyemiz tarafından yapılabileceğini bunun
yapılması halinde meslek lisesinin belediyemize tahsis edilmesi buranın kültür merkezi gibi sosyal ve sanatsal alanlarda kullanılabilmesiyle alakalı bir  talebimiz
oldu. Bu talebimizinde değerlendirme süreci devam etmektedir.
        Bunun yanında özellikle Tarım ve Orman Bakanımızla, bizim köy yerleşikle biliyorsunuz 23 mahallemizin köy yerleşik alan çalışmalarının hazırlıklarını
tamamladık. Tarım ve Orman Bakanlığına gönderdik. Bakanlıktan uzun zamandır bir cevap bekliyoruz. Bununla ilgili önceki Bakanımıza söylemiştik, yeni
Bakanımıza da konuyu arz ettik. En kısa zamanda hemşehrilerimize kurum görüşü geldiği zaman inşallah meclisimize getireceğimizi söyledik. Onlarda bu
çalışmayı en kısa zamanda bize göndereceklerini belirttiler bunun da takibini sürdürüyoruz. Özellikle Kasaba Barajı biliyorsunuz burada bir sıkıntı vardı. Bununla
ilgili sürecin takibindeydik.  Şimdi Kasaba Barajı ile ilgili biliyorsunuz vakti ile buradaki yeniden yerleşimi Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı
yapıyordu. Fakat vatandaşlarımız o süreçte müraacatlarını yasal sürecin içinde yapmamışlar. Dolayısıyla buradaki yeniden yerleşim durumu sanki talep
görmemiş gibi burda yasal bir boşluk oluştu. Oluşan bu yasal boşluğun burdaki barajı yapacak olan DSİ eliyle yapılması ile ilgili bir kanuni düzenleme
gerekiyordu. Bu kanuni düzenlemeyide şu anda meclise getirecekler oradaki komisyonlar şu an çalışıyor. Bu konunun da aşılması halinde yeniden yerleşimin ve
akabinde de kalan işin ikmal ihalesi yapılabilecek insallah bu ihale de yapıldığı zaman buradaki barajımızda faaliyetli çalışmasına ordaki inşaat çalışmaları devam
edecek.
        Bunun yanında biliyorsunuz geçtiğimiz meclisde dile getirdik mi? Gömbe  Kaş  yolumuzun ihaleye çıktığını belirtmiştik. İhalesi yapıldı. Yaklaşık
196.000.000.00 TL muhammen bedel + KDV yaklaşık 240.000.000.00 TL'ye tekamül ediyor. Eski para ile 1 katrilyon yeni para ile çeyrek milyar TL'ye
tekamül edecek bir ihale. Tabi uygun olan bir teklif değerlendirildiği zaman inşallah Gömbe  Kaş yolumuzda önümüzdeki süreçte başlamış olacak. Çerçilerdeki
Hükümet Binamızda çalışmalar başladı devam ediyor. Kamu yatırımlarını ilçemize kazandırmaya devam edeceğiz. Bunun yanında biliyorsunuz zaten Kalkan 
Seydikemer karayolunda çalışmalar devam ediyor, önümüzdeki süreçtede bu çalışmalar hızlanacak. Bu konuda da Sayın Bakanımızın sözünü aldık.
        Değerli Meclis Uyelerimiz öncelikle grup sözcülerine söz vermek istiyorum. Buyurun Sayın DEMİRCİ 
        Fırat Demirci "Sayın Başkan, Sayın Divan ve çok değerli meclis üyesi arkadaşlarım, partilerimizin çok değerli ilçe başkanları hepinizi sevgi ve saygı ile
selamlıyorum. Öncelikle şahsım ve grubum adına beraberliğin, paylaşmanın ve yardımlaşmanın ayı olan Ramazan ayına gelmiş bulunuyoruz. Tüm İslam
aleminin Ramazan ayını şimdiden tebrik ediyoruz. Hepimize inşallah hayırlı, uğurlu ve bereketli olur. Sayın Başkanım sizlerin de belirttiği gibi 3 yıl gibi bir
dönemi tamamladık. Çok kötü günler geçirdik. 2 yıl pandemi sürecinde geçti. Fakat her şeye rağmen bir bahane üretmeden sürekli olarak Kaş'a hizmet etmeye
devam ettiğiniz için size çok teşekkür ediyorum. Yani bahane üretmedik, sürekli projelerle herhalde birazdan bir gösterimiz olucak. Ben partim adına, grup
arkadaşlarım adına ve meclis üyesi arkadaşlarım adına bir kez daha çok teşekkür ediyorum. Nisan ayı olağan meclis toplantımızın ve toplantımızda alınacak
kararların şimdiden hayırlı olmasını diliyor, saygılar sunuyorum."
        Meral Çiyan Şenerdi  "CHP grubum adına hepinizi sevgi ve saygı ile selamlıyorum. 3 yılımızı doldurduk başkanımızın söylediği gibi bundan sonra kalan 2
yılımızın da sağlıkla, huzurla, şerefle, alnımızın akıyla ve Kaş'a Türkiyemize, dünyaya, doğaya tüm canlı ve cansız varlıklara yararlı olacak, faydalı olacak eser
bırakacak kararlar almak kısmet olsun. Bugün Ramazanın ilk günü. Ramazan başlıyor daha doğrusu. Ramazan sadece Müslüman alemine değil, tüm dünyaya
barışı, kardeşliği, dayanışmayı, paylaşmayı öğretsin. Ve Müslüman aleminin benimsediği bu duygular Ramazan vesilesi ile iyice öne çıkan bu duygular tüm
Dünya halkları, milletleri tarafından paylaşılsın ve Dünyaya barış gelsin istiyoruz. Bu duygularla hepinizi tekrar sevgi ve saygı ile selamlıyorum. Alacağımız
kararlar hayırlı olsun.
        İsmail Kavcar " Sayın Başkan, değerli meclis üyeleri sizlere MHP adına sevgi ve saygı ile selamlıyorum. Bugün akşam erişeceğimiz başı rahmet, ortası
mağfiret ve sonu cehennem azabından kurtuluş olan 11 ayın sultanı Ramazan ayının kardeşlik ve dayanışmamızı arttırmasını sofralara bereket kalplere
merhamet getirmesini niyaz ediyorum. Aziz milletimizin Ramazanı Şerifini tebrik ediyor, saygılarımı sunuyorum. Alacağımız kararlarında Kaş'a hayırlı olmasını
temenni ediyorum.

        Mustafa Baskak " Sayın Başkanım, değerli meclis üyelerimiz, değerli siyasi partilerimizin ilçe başkanları, İYİ Parti grubum adına hepinizi saygıyla
selamlıyorum. Nisan ayı olağan meclis toplantımızın hayırlara vesile olmasını diliyorum. Ramazan ayına giriyoruz inşallah Cumartesi günü Ramazan ayının tüm
İslam alemine hayırlar getirmesini mübarek olmasını diliyorum.  Nisan ayı içerisinde kutlayacağımız 23 Nisan Ulusal Egemenlik Bayramımızıda şimdiden
kutluyorum. Hepinize İyi Parti grubum adına saygılar sunuyorum.

 

GUNDEMİN İKİNCİ MADDESİ
        5393 sayılı Belediye Kanununun 33. Maddesinin b) fıkrası ve Belediye Meclisi Çalışma Yönetmeliğinin 20. Maddesi gereğince, bir yıl süreyle görev
yapacak iki adet Encümen üyesi seçimi için Ak Parti grup sözcüsü Fırat DEMİRCİ Mazen ARICAN  ve Muzaffer GÖKCUL’ü CHP grup sözcüsü Meral Çiyan
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ŞENERDİ Ayşe GUMUŞ ve Mustafa BASKAK’ı  MHP grup sözcüsü İsmail KAVCAR Mazen ARICAN  ve Muzaffer GÖKCUL’ü, İYİ Parti  grup sözcüsü
Mustafa BASKAK Ayşe GUMUŞ ve Mustafa BASKAK’ı  aday gösterdi. Yapılan gizli oylama açık tasnif neticesinde; Mazen ARICAN (13) oy ,Muzaffer
GÖKÇUL (11) oy, Ayşe GUMUŞ (10) oy, Mustafa BASKAK (10) oy aldıkları ve 1 adet boş oyun kullanıldığı tespit edildi. Oylama sonunda Mazen ARICAN 
ve Muzaffer GÖKCUL encümen üyeliğine seçildi.

 

GUNDEMİN UÇUNCU MADDESİ
        5393 Sayılı Belediye Kanununun 24.maddesi ve Belediye Çalışma Yönetmeliğinin 21. Maddesi gereğince bir yıl süreyle görev yapmak üzere en fazla beş
üyeden oluşacak Plan ve Bütçe Komisyonunun kaç kişiden teşekkül ettirileceği yönünde grup sözcülerinden Fırat DEMİRCİ (5) kişiden,Meral ÇİYAN
ŞENERDİ (5) kişiden, İsmail KAVCAR (5) kişiden ve Mustafa BASKAK(5) kişiden oluşturulması yönündeki önerilerden Plan ve Bütçe Komisyonunun 5
kişiden oluşturulması yönündeki öneri meclis üyelerinin oyuna sunuldu. Oy birliği ile Plan ve Bütçe Komisyonunun 5 kişiden oluşturulmasına karar verildi.
Komisyon üye dağılımının Ak Parti 2, CHP 1, MHP 1 ve İYİ Parti 1  şeklinde olacağı bildirildi. CHP grup sözcüsü Meral Çiyan ŞENERDİ yanlış hesaplandığını
Ak Partinin 3 CHP’in 2 olması gerektiğini bildirdi. CHP grubu 10 dakika ara istedi. CHP grup sözcüsü Meral Çiyan ŞENERDİ itirazda bulunacaklarını  söyledi.
Verilen aradan sonra görüşmelere devam edildi. Ak Parti grup sözcüsü Fırat DEMİRCİ Uğur ÇIRALI ve Nihat UÇAR’ı CHP grup sözcüsü Meral Çiyan
ŞENERDİ Ali ARITURK ve  Şükrü KOÇAK’ın MHP grup sözcüsü İsmail KAVCAR Hüseyin BALYA’ı İYİ Parti grup sözcüsü Mustafa BASKAK Şükrü
KOÇAK’ı aday gösterdi.Yapılan açık oylama sonucunda; Uğur ÇIRALI, Nihat UÇAR, Ali ARITURK, Hüseyin BALYA ve Şükrü KOÇAK’ın bir yıl süreyle
görev yapmak üzere Plan ve Bütçe Komisyonu üyeliklerine seçildikleri tespit edildi.
         İmar Komisyonunun kaç kişiden teşekkül ettirileceği yönünde grup sözcülerinden Fırat DEMİRCİ (5) kişiden, Meral ÇİYAN ŞENERDİ (5)
kişiden,İsmail KAVCAR (5) kişiden ve Mustafa BASKAK(5) kişiden oluşturulması yönündeki önerilerden İmar Komisyonunun 5 kişiden oluşturulması
yönündeki öneri meclis üyelerinin oyuna sunuldu.İmar  Komisyonunun 5 kişiden oluşturulmasına karar verildi. Ak Parti grup sözcüsü Fırat DEMİRCİ  Hüseyi
SERTÇELİK , Muhammer ÇETİNER ve İsmail KAVCAR’ı CHP grup sözcüsü Meral Çiyan ŞENERDİ  Cemil TUFAN ve Mustafa BASKAK’ı aday
gösterdi.Yapılan açık oylama sonucunda; Hüseyin SERTÇELİK, Muhammer ÇETİNER, Cemil TUFAN, İsmail KAVCAR ve Mustafa BASKAK’ın İmar
Komisyonuna seçildikleri tespit edildi.

 

GUNDEMİN DÖRDUNCU MADDESİ
        5393 sayılı Belediye Kanununun 25.maddesi gereğince seçilen Denetim Komisyonu tarafından hazırlanan 2021 yılı Denetim Komisyonu Raporu Meclis
Başkanlığına yasa gereği 31.03.2021 tarihinde sunulmuş olup; Sunulan 2021 yılı Denetim Komisyon Raporu aynı yasanın 55.maddesinin 5. fıkrası ile Belediye
Meclis çalışma Yönetmeliğinin 22.maddesi gereğince Denetim Komisyonu Başkanı Uğur ÇIRALI tarafından Meclisin bilgisine sunuldu . Uğur ÇIRALI Sayın
Başkan, Sayın Divan değerli Meclis üyeleri, öncelikle hepinize hayırlı ramazanlar dilerim. Denetim komisyonu 11 Ocak 2022 tarihinde başladı. 31 Mart 2022
tarihinde bitti. Haftalık 4 gün çalışma esasına göre çalışılmıştır. Bu çalışma sürecinde meclis üyelerimize teşekkür ediyorum. Burada Kaş belediyesinin ne kadar
şeffaf  Belediyecilik yürüttüğünü gördük. Belediye  Başkanımıza  personellerimize teşekkür ediyorum. Raporun okunmasını isterseniz okurum, okundu olarak
ta kabul edilmesi için size sunuyorum.
Meclis Başkanı Mutlu ULUTAŞ “ Denetim raporunun okundu olarak kabul edilmesini oylarınıza sunuyorum. Meral Çiyan ŞENERDİ “ Okunmasını isterdim
kabul etmiyorum” Oy çokluğu ile okundu olarak kabul edildi.

 

GUNDEMİN BEŞİNCİ MADDESİ
        5393 sayılı Belediye Kanununun 56. maddesi ve 5018 Sayılı Kamu Mali Yönetim Kontrol Kanununun 41.maddesinin 4.fıkrası gereğince hazırlanan ve
Meclis Birinci Başkan Vekili FIRAT DEMİRCİ tarafından meclise sunulan. Meclis Birinci Başkan Vekili FIRAT DEMİRCİ  “ Gündemimizin 5. Maddesi
Belediye Başkanının 2021 faaliyet raporunun görüşülmesi. Bu konuyla ilgili slayt gösterisi olacak.” Slayt gösterisinden sonra
    Meclis Birinci Başkan Vekili FIRAT DEMİRCİ “ 3. Yılımızı doldurduk ancak 2 yıl çok zor süreç geçirdik. Başta Belediye Başkanımız Mutlu ULUTAŞ’a ve
çalışanlarımıza teşekkür ederim.
        Uğur ÇIRALI “İzlemiş olduğumuz faaliyet raporundan da anlaşıldığı gibi Belediyemiz çalışmalarını sürdürmektedir.
         Meral Çiyan ŞENERDİ “ öncelikle bu faaliyette emeği geçen herkese teşekkür ediyoruz.yapılan faaliyetleri gördük. Aciliyet gerektiren Kültür Evi,
Demokrasi  Meydanı Kaşın trafik, otopark sorununa çözün getirilmeli.takdirle karşılıyoruz. Zor bir pandemi dönemi geçirdik.
Belediye Başkanı Mutlu ULUTAŞ “Kültür Merkezimizin %47 ‘si tamamlandı.ince işciliği ve çatı kaldı.tekrar ihale yapacağız. 15 Temmuz meydanı için fiyatları
güncelledik ihalesini yapıyoruz. 11 tane ihale yaptık 5 tanesini verdik 6 ihale için tekrar ihale yapıyoruz.
        İsmail KAVCAR “ Sayın başkan, Sayın Divan Değerli Meclis Uyeleri  2019 yılında başladığımız maratonda sayın Başkanımız sözler veriyordu,bizde
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başkana bu kadar söz veriyon para nerde nasıl olacak diye terkinlerde bulunuyorduk. Pandemide döneminde sıkıntı içinde her yıl yeni yeni projeler görüyoruz.
54 mahallemizde dokunulmadık bir mahalle taşı kalmamış.eleştiriyoruz ama kısa zamanda bu kadar iş nasıl yapıldı. Tekrar Cumhur ittifakı adına sayın
başkanımıza teşekkür ediyorum.
        Mustafa BASKAK “ 3 yıllık bir süreyi yönetim olarak beraber geçirdik. Faaliyet raporunda gördüğümüz hizmetlerde emeği geçen herkese teşekkür
ediyorum. Hizmetin iyisi kötüsü olmaz. Dört konuya değinmek istiyorum. 1 Otopark sorunu, 2 Sanayi Sitesi, 3 Mustafa Ertuğrul Aker’in tanıtımı 4 İmar
sorunu.
Belediye Başkanı Mutlu ULUTAŞ’ın 2021 yılı faaliyet raporu oylamaya sunuldu. Meclis üyelerinden Cemil TUFAN, Ali ARITURK, Hasan ÖNCU,Ahmet
ARITURK,Özgür ALPER,Ayşe GUMUŞ,Meral ÇİYAN ŞENERDİ ve Halil ARIKAN’ın yapılan açık oylama neticesinde ret oyu verdikleri görüldü. Belediye
Başkanı Mutlu ULUTAŞ’ın 2021 yılı faaliyet raporunun kabul edilmesine oy çokluğu ile karar verildi.

GUNDEMİN ALTINCI MADDESİ
        Belediyemiz sınırları içerisinde bulunan mevcut reklam üniteleri ile ilave yapılacak olan reklam ünitelerinin işletilmesinin 5 (Beş) yıl süreyle 5393 Sayılı
Belediye Kanununun 18.maddesinin e) fıkrası gereğince kiraya verilmesi hakkında Meclis Başkanı Mutlu ULUTAŞ tarafından gerekli açıklamalar yapıldı.
Belediyemiz sınırları içerisinde bulunan mevcut reklam üniteleri ile ilave yapılacak olan reklam ünitelerinin işletilmesinin 5 (Beş) yıl süreyle 5393 Sayılı Belediye
Kanununun 18.maddesinin e) fıkrası gereğince kiraya verilmesi meclis üyelerinin oyuna sunuldu.Meral ÇİYAN ŞENERDİ seçim süresine iki yıl gibi bir süre
kaldı, seçim dönemimizi aşan konular için ret oyu veriyorum dedi. Oy çokluğu ile 5 yıl süreyle kiraya verilmesine karar verildi.

 

GUNDEMİN YEDİNCİ MADDESİ
        Belediyemize ait Kınık Mahallesi Küçük Sanayi Sitesinde bulunan C/5 ile C/6 numaralı Sanayi Dükkanlarının 5 (Beş) yıl süreyle 5393 Sayılı Belediye
Kanununun 18.maddesinin e) fıkrası gereğince kiraya kiraya verilmesi hakkında Meclis Başkanı Mutlu ULUTAŞ tarafından gerekli açıklamalar yapıldı.
Belediyemize ait Kınık Mahallesi Küçük Sanayi Sitesinde bulunan C/5 ile C/6 numaralı Sanayi Dükkanlarının 5 (Beş) yıl süreyle 5393 Sayılı Belediye Kanununun
18.maddesinin e) fıkrası gereğince kiraya verilmesi meclis üyelerinin oyuna sunuldu.Oy birliği ile 5 yıl süreyle kiraya verilmesine karar verildi.

GUNDEMİN SEKİZİNCİ MADDESİ
        1/1000 ölçekli Kaş Merkez ve Çerçiler Mevkii Uygulama İmar Planı ve Plan Hükümleri Değişikliği konusunun detaylı incelenmek üzere Belediye Meclisi
Çalışma Yönetmeliğinin 21.maddesi gereğince İmar Komisyonuna havale edilmesi ve İmar Komisyonu Raporunun Mayıs ayı meclis toplantısında görüşülmesi
Meclis Başkanı Mutlu ULUTAŞ tarafından meclis üyelerinin oyuna sunuldu. Oy birliği ile İmar Komisyonuna havale edilmesine karar verildi.

GUNDEMİN DOKUZUNCU MADDESİ
        Belediyemiz İşletme ve İştirakler Müdürlüğü bünyesinde işletilmekte olan tesislerin yeni sezon fiyat tarifesi güncellemesi konusunun detaylı incelenmesi
ve turizm sezonun açılmasına az bir zaman kalması nedeniyle Belediye Meclisi Çalışma Yönetmeliğinin 21.maddesi gereğince Plan ve Bütçe Komisyonuna
havale edilmesine ve ikinci oturumda Plan ve Bütçe Komisyonu Raporunun saat 16,00’da görüşülmesine oy birliği ile karar verildi.
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